

## Tuition and Fees(2024-2025)

### 学杂费收费标准

#### Tuition (RMB) 学费(人民币)

Year Level	Per Installment	One School year
Toddler (18-36 months)	57,500	115,000
EY3 (3-4 years old)	57,500	115,000
EY4 (4-5 years old)	57,500	115,000
KG (5-6 years old)	82,500	165,000
Grade 1-5	87,500	175,000
Grade 6-8	92,750	185,500
Grade 9-10	97,500	195,000
Grade 11-12	102,500	205,000

Installment period: 1<sup>st</sup> installment 18 Aug 2024- 17 Jan 2025; 2<sup>nd</sup> installment 18 Jan 2025- 20 Jun 2025;

#### Discount policy 优惠政策

A Sibling discounts of 5% is offered to the second child and 10% is offered to the third child and any subsequent children if applicable. Discount applies only to tuition fees and does not extend to bus, meals or any other additional fees.

有一个以上孩子的家庭，第二个孩子可享有 5%的折扣，第三个以上的孩子可享有10%的折扣。

折扣只针对学费，不包括校车费、餐费、住宿以及其他费用。

#### General fees 杂费

Item	收费项目	Price ( RMB) 金额 (人民币)
Application fee	报名费 (新生一次性费用)	500 (Non-refundable 不退还)
Registration fee	注册费 (新生一次性费用)	2,000 (Non-refundable 不退还)
Admission Assessment fee (G1-5, G6-12)	入学测评费	200 (one-time only 一次性)
Resource Deposit	押金 (新生一次性)	1,000 (Refundable 押金)
Lunch fee	午餐费	5,400 per year/每学年
School Bus Service (first 10km and under)	校车服务	10,000 per year/每学年
School Bus Service (over 10km)	校车服务	12,000 per year/每学年
Uniform	校服	Order directly from David Luke 校服网站自行订购

## **Additional fees 其他费用**

### **Extended courses 延展课程**

Extended courses on and off the campus for after-school care, holiday activities and Boston Explorer Program (BE), Week Without Walls, Competitions (ACAMIS, SYAC, WSC etc.) will be billed separately. Curriculum based field trips are an integral part of the educational program, participation is expected of all students. Fees may vary based on actual trip plans and including registration, coach & teacher's fee, travel fee etc. Detailed fees arrangement will be released accordingly.

校内外的延展课程，包括课外托管、假日活动、BE、WWW和参加竞赛等费用需由家长付款。课外实践是基于课程的实地考察，也是教育计划的一个组成部分，期望所有学生都能参与。所有费用按实际行程而定，包含注册费、教练及领队老师费用、其他相关费用等，具体明细及安排另行公布。

### **MacBook/ iPad 苹果笔记本电脑/苹果平板电脑**

- **iPad required by BIS for G3-5 students, purchased by parents**  
G3-5 学生需要苹果平板电脑，需由家长自行购买。
- **iPad or MacBook required by BIS for G6-G8, purchased by parents**  
G6-G8 学生需要苹果平板电脑或笔记本电脑，需由家长自行购买。
- **MacBook required by BIS for G9-G12, purchased by parents**  
G9-G12 学生需要苹果笔记本电脑，需由家长自行购买。

### **Additional Diploma Program (G9&12) costs (Paid separately by parents)**

其他 G9-12 年级课程费用

-DP online courses Estimated to be 7,000 RMB per course as offered through Pamoja.

DP 阶段额外的网上课程，自愿选择需家长自行付费，每个课程估计为 7,000 元。

-IB Diploma Examination Fees for G12 is estimated to be 6,000 RMB per student.

IB 证书考试费用，G12 每名学生：估计为 6,000 元。

- PSAT; SAT; ACT; AP and other external examination is estimated to be 800-1,500RMB per student per examination.

PSAT; SAT; ACT; AP等考试费用估计为800-1,500元/项/人。